



銀獎 Silver Award

交通及物流業 Transport and Logistics



亞洲空運中心有限公司 Asia Airfreight Terminal Company Limited

亞洲空運中心認同「綠色」營商理念的重要性，並深信抱著負責任的態度，以及增加透明度更能為航空業界締造可持續發展的未來。

AAT recognizes the importance of conducting businesses in a "green" manner. It is responsible action and transparency that truly creates sustainability for the aviation industry.



我們的拖車、叉車及小型貨車均使用B5生化柴油
Our tractors, forklifts and vans use B5 Bio-diesel



我們引入最新型號的混能車以減少車輛帶來的碳排放。
We purchased the latest model of hybrid vehicle to reduce carbon emission.



透過於大樓更換節能燈具，節省耗電最少百分之六十。
Replacement of lighting with energy saving models in the whole premises, more than 60% of electricity is saved.



我們把逾六百套鹵素燈更換成電磁感應照明燈及節能日光燈，以節省能源消耗多達百分之五十。
Over 600 sets of Hi-Bay lights were replaced by energy-efficient induction lamps and fluorescent lights with more than 50% of energy saved.